
P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/2016
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 kwietnia 2016 r.

Początek sesji godz. 13.00
Zakończenie sesji godz. 14.30

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 14
Radny nieobecny -   1
Radny nieobecny -  Wiesław Lisek

Adn. pkt 1. Otwarcia XXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej  –  Radosław  Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitał radnych oraz zaproszonych gości.
Następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku utworzenia uzdrowiska w Miłomłynie
4. Sprawozdanie  z  działalności  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej 

sp. z o. o. w Miłomłynie
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

• przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  dla  Gminy 
Miłomłyn na rok 2016

• ustanowienia pomnika przyrody
• zniesienia statusu pomnika przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody 

w granicach administracyjnych miasta Miłomłyn
• o zmianie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2016 roku”
• uchwalenia  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy 

Miłomłyn
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 

2016-2031
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
8. Wolne wnioski i informacje
9. Zakończenie obrad sesji

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag. 
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Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod głosowanie. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych,  „przeciw” 0,  „wstrzymało 
się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu i radni mogli się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie zgłosili 
uwag do protokołu i w związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek 
o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku utworzenia 
uzdrowiska w Miłomłynie.  

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań. 

Adn. pkt 4. Sprawozdanie  z  działalności  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej 
sp. z o. o. w Miłomłynie przedstawił Prezes Spółki, pan Cezary Pec.

Sprawozdanie wg załącznika
Nr 4 do protokołu.

Radna  Alina  Król  zapytała,  czy  Spółka  wypracowała  jakieś  końcowe  wnioski 
odnośnie dalszej swojej działalności w celu powiększenia zysków.

Prezes spółki, pan Cezary Pec poinformował, że zyski Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej za rok 2015 są mniejsze niż za rok poprzedni. Za rok 2014 zysk netto wyniósł 
104 tys.  zł,  a  za  rok 2015 tylko 7.500 zł.  Tak jak przedstawiał  jest  to  związane  z  coraz 
większymi  kosztami  utrzymania  przede  wszystkim  wyeksploatowanego  sprzętu, 
a  jednocześnie  maleją  zamówienia.  Dla  spółki  byłoby  najlepiej  ograniczyć  się  tylko 
i wyłącznie do działalności wodno-kanalizacyjnej. Wtedy na pewno osiągnęłaby zyski. 

Radna Joanna Dzika zapytała, jak przedstawia się zatrudnienie w spółce w stosunku 
do 2015 roku.

Prezes spółki, pan Cezary Pec odpowiedział, że zatrudnienie jest praktycznie na tym 
samym poziomie. Obecnie spółka zatrudnia 15 osób. W ubiegłym roku zatrudniała tyle samo 
osób. 

2



Radny  Grzegorz  Żmijewski  zapytał  prezesa  spółki,  czy  może  on  podać  telefon 
kontaktowy do pracownika Spółki, do którego można będzie zgłosić ewentualną awarię na 
administrowanych przez spółkę urządzeniach. Na dzień dzisiejszy mieszkańcy nie mają takiej 
możliwości.  

Prezes  spółki,  pan  Cezary  Pec  stwierdził,  że  PGK  jest  za  małą  firmą,  żeby były 
pełnione dyżury całodobowe, jak w wodociągach i kanalizacji w Ostródzie. W razie awarii 
spółka korzysta  też  z  ich pogotowia technicznego.  Pracownicy spółki  pełnią  dyżur  w dni 
wolne  od  pracy w godzinach od  7.00  do  11.00.  Można  dzwonić  na  numer  służbowy do 
inkasenta, bądź do pana Z. Sotnika. Podał także własny numer telefonu. 

Radna Zdzisława Milkowska zabrała głos w sprawie stale powtarzających się awarii 
na ul. Jarzębinowej w Miłomłynie. Najczęściej dochodzi do nich w soboty lub w niedziele, 
być może ze względu na zwiększony pobór wody w tych dniach.  

Prezes  spółki,  pan  C.  Pec poinformował,  że  aby usunąć  tę  awarię  spółka  musiała 
ściągnąć WUKO z Ostródy, gdyż nie miała możliwości technicznych do jej usunięcia.  Dodał, 
że codziennie jest objazd po przepompowniach w celu ich sprawdzenia. Jeżeli naprawa awarii 
jest w mocy spółki, np. zapchana pompa, to zostaje ona usunięta od razu. Natomiast jeżeli jest 
zapchany rurociąg, to spółka musi prosić kogoś z zewnątrz. Spółka jest za małą firmą, by 
zainwestować w samochód o wartości ponad 1 mln zł, który będzie wykorzystywany np. raz 
na miesiąc. Najlepszym rozwiązaniem byłaby przebudowa tej przepompowni. Póki co spółka 
nie jest właścicielem administrowanych urządzeń tylko je eksploatuje. 

Więcej  pytań  odnośnie  działalności  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Komunalnej 
sp. z o. o. w Miłomłynie nie zgłoszono.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  przejście  do 
kolejnego punktu porządku obrad „Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów”.

Adn. pkt 5. Radny  Grzegorz Żmijewski  poinformował,  że,  w  związku  z  zakazem 
ograniczającym  tonaż  pojazdów  mogących  przejeżdżać  przez  most  na  Kanale  Elbląskim 
między  Liksajnami  i  Wińcem,  otrzymał  odpowiedź  na  pytanie  odnośnie  wywozu  z  lasu 
surowca  drzewnego  drogami  gminnymi.  Po  przeczytaniu  tego  pisma  nie  rozumie,  jak 
w dalszym ciągu ma realizować wywóz drewna. Jako jedną z dróg, dla surowca wywożonego 
z  lasu położonego za  mostem wskazano drogę przez  Winiec,  a  następnie  drogą  leśną  do 
miejscowości Tarda. Dodał, że w związku z prośbą mieszkańców Wińca stara się omijać tę 
miejscowość. 

Burmistrz  Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził,  że  takie  były ustalenia 
Nadleśniczego Nadleśnictwa Miłomłyn z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. 

Radny  Grzegorz  Żmijewski  zwrócił  uwagę,  że  samochodom  wożącym  drewno 
zakazuje  się  przejazdu  przez  most  na  Kanale  Elbląskim,  podczas  gdy  samochody 
wysokotonażowe przewożące materiały budowlane regularnie łamią zakaz.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  stwierdził,  że  najlepszym 
rozwiązaniem byłby wywóz surowca drzewnego z lasu mniejszymi samochodami, a następnie 
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przeładowanie go w określonym miejscu na większy samochód.   

Sołtys Sołectwa Liksajny, pani Donela Zegadło poinformowała, że został zniszczony 
znak drogowy z napisem Liksajny znajdujący się na starej trasie E 7 przed tą miejscowością.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że tę sprawę należy 
zgłosić do właściciela drogi – województwa.

Radny Kazimierz Czarnecki zapytał, czy coś wiadomo o stawianiu dużych kurników 
w Boguszewie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że oficjalnie nic nie 
wie na ten temat.

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  zgłosił  konieczność  załatania  dziur  na  drodze 
w Karnitach aż do Zamku. Poinformował, że sprawa ta była zgłaszana do powiatu, ale powiat 
tłumaczy, iż to nie jest droga powiatowa tylko gminna.

Burmistrz Miasta i Gminy potwierdził, że tak. Poinformował, że gmina zleci firmie 
naprawę tej drogi. Droga powinna być już zrobiona w maju br.

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował, że mieszkańcy Miłomłyna zgłaszają, iż nie 
ma żadnego autobusu w godzinach rannych w niedziele z Miłomłyna do Ostródy. Poprosił 
o interwencję w tej sprawie.

Radny Mirosław Ruczyński zwrócił uwagę, że przy posesji Sołtysa Sołectwa Tarda nie 
ma tabliczki „Sołtys”. 

Radna Alina Król zapytała, czy istniałaby jakakolwiek możliwość, by porozumieć się 
z wykonawcą trasy S 7 w sprawie tańszego  wykonania nowej nawierzchni asfaltowej do 
Karnit.  Stwierdziła,  że  łatanie  dziur  przynosi  efekty  na  krótko,  gdyż  po  jakimś  czasie 
powstają one znowu, a położenie nowego dywanika asfaltowego wystarczyłoby już na wiele 
lat  bez  remontów.  Położenie  nowej  nawierzchni  asfaltowej  na  drodze  do  Karnit  byłoby 
wizytówką dla gminy, tym bardziej, że przyjeżdża tam dużo turystów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że pomysł jest dobry, 
ale gmina ma złożone już 3 wnioski na remont dróg na ok. 2,2 mln zł. Nie stać gminy na 
remont kolejnych dróg. Możemy tylko pozyskać od drogowców asfalt  i  załatać na gorąco 
dziury w nawierzchni tej drogi.  

Radny Grzegorz Walaszczyk zapytał, czy gmina rozmawiała z właścicielem zakładu 
rolnego w Karnitach, panem Madejem na temat dofinansowania naprawy drogi w Karnitach. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że nie. 

Radny Grzegorz Walaszczyk dodał, że większość dziur jest zrobiona przez samochody 
wywożące zboże i inne materiały z tego zakładu. 
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Adn. pkt 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał 
w sprawie:

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miłomłyn na 
rok 2016

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miłomłyn 
na rok 2016. 

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się” 
0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii  dla Gminy Miłomłyn na rok 2016 została podjęta 
jednogłośnie.

Uchwała Nr XXII/119/2016
wg załącznika Nr 5 do protokołu.

ustanowienia pomnika przyrody

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie ustanowienia pomnika przyrody.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się” 
0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustanowienia  pomnika 
przyrody została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXII/120/2016
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

zniesienia  statusu  pomnika  przyrody  z  drzewa  uznanego  za  pomnik  przyrody 
w granicach administracyjnych miasta Miłomłyn

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.
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W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie  zniesienia  statusu  pomnika  przyrody z  drzewa  uznanego  za  pomnik  przyrody 
w granicach administracyjnych miasta Miłomłyn.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się” 
0. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie  zniesienia statusu pomnika 
przyrody z  drzewa  uznanego  za  pomnik  przyrody w  granicach  administracyjnych  miasta 
Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXII/121/2016
wg załącznika Nr 7 do protokołu.

o  zmianie  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2016 roku”

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
o zmianie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2016 roku”.  

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się” 
0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  o  zmianie  „Programu  opieki  nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 
Miłomłyn w 2016 roku” została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXII/122/2016
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach  komisji.  Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały.  Do  projektu 
uchwały, który radni otrzymali proponuje się wprowadzenie następujących zmian:

• w  § 4  załącznika  do  projektu  uchwały  wykreśla  się  w  całości  pkt  2  i  znosi  się 
numerację punktu 1.

Radca prawny urzędu, pan Zbigniew Drzystek poinformował, że zmiany te wynikają 
z bardzo rygorystycznego podejścia nadzoru wydziału prawnego wojewody, który twierdzi, iż 
w regulaminie mogą być tylko te zapisy, co do których jest wprost upoważnienie wynikające 
z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku. Nadzór prawny konsekwentnie wyrzuca takie 
zapisy.  Ponadto  zaproponował  usunięcie  w  § 4  czterech  słów  „niezwłocznie  po  ich 
wystąpieniu”.  Nadzór  prawny  wojewody  twierdzi,  że  nie  ma  podstaw  do  określenia 
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częstotliwości usuwania zanieczyszczeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejna zmiana dotyczy:

• usunięcia pkt 3 w § 7. 

Radca  prawny,  pan  Zbigniew  Drzystek  poinformował,  że  w  tym  przypadku 
zastrzeżenia  są  podobne,  że  są  to  zapisy,  które  nie  mają  podstawy  prawnej  w  ustawie 
o utrzymaniu czystości i porządku. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  kolejna  proponowana  zmiana  dotyczy 
wykreślenia ppkt 1 i 2 w pkt 2 paragrafu 11. Wówczas ppkt 3 będzie stanowić dalszą część 
zdania  w punkcie  2.  Po  zmianie  pkt  2  otrzymuje  brzmienie  „W celu  ograniczenia  ilości 
wytwarzanych  odpadów,  zmniejszania  ich  objętości  oraz  racjonalizacji  procesu  segregacji 
wymaga się zwiększenia stanu świadomości ekologicznej społeczeństwa poprzez kampanie 
edukacyjno-informacyjne”. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Radosław  Gross  zaproponował  przegłosowanie 
w pierwszej kolejności wprowadzenia tych zmian. 

„Za” wprowadzeniem zaproponowanych zmian do pierwotnego tekstu załącznika do 
projektu uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wprowadzone  zmiany  do  projektu  uchwały 
zostały wprowadzone.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XXII/123/2016
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-
2031.  
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„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się” 
1 radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2016-2031 została podjęta. 

Uchwała Nr XXII/124/2016
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań.

W związku z tym Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2016 r.   

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymał  się” 
1 radny. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2016 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXII/125/2016
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

Adn. pkt 7. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował, 
że odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych Burmistrz Miasta i Gminy udzielił w pkt 5.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zaproponował  przejście  do  kolejnego  punktu 
porządku obrad „Wolne wnioski i informacje”.

Adn. pkt 8. Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross poinformował, że do Rady 
wpłynęła uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 
4  kwietnia  2016  r.  w  sprawie  wydania  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Miasta 
i Gminy Miłomłyn sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok. Jeżeli ktoś z radnych 
chce się z nią zapoznać, to będzie ona do wglądu w Biurze Obsługi Rady. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Stanisław Siwkowski  poinformował,  że  gmina  ogłosiła 
nabór wniosków na zdjęcie i utylizację wyrobów azbestowych. Termin składania wniosków 
jest do 16 maja br. Można będzie uzyskać 90 % dofinansowania. Prosił o przekazanie tej 
informacji w sołectwach.

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  poinformował,  że  zgłosił  gminę  do 
kolejnego Ogólnopolskiego Turnieju Sportowego Miast i Gmin, który odbędzie się w dniach 
26.05-1.06.br.  Zachęcił  radnych  i  sołtysów  do  uczestnictwa  w  turnieju.  Na  zgłoszenia 
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oczekuje do końca przyszłego tygodnia.    

Adn. pkt 9. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  XXII  sesji  Rady  Miejskiej 
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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